

BOFFI Köln: DePadova Collection 2017

Boffi Köln präsentiert die aktuelle Möbelkollektion des italienischen Möbelherstellers DePadova: Von den neuen Leuchten Mogura von Nendo über die eleganten Tische SEN von Kensaku Oshiro zeigt der Showroom Interiors im Zusammenspiel mit dem sophisticated Design von Boffi und bietet hochwertige und elegante Einrichtungen für das gesamte Zuhause. Ein Highlight der neuen DePadova-Kollektion ist die ikonische Leder-Chaiselongue LL04 des Belgischen Designers Maarten van Severen.

Boffi Cologne presents the latest collection of the Italian furniture manufacturer DePadova: featuring the new Mogura lamps by Nendo and the elegant SEN tables by Kensaku Oshiro, the showroom shows interiors together with the sophisticated design of Boffi and provides high-quality, contemporary interiors for the complete home. A highlight of the DePadova collection is the iconic leather-chaiselongue LL04, created by the Belgian designer Maarten van Severen.

Spichern Höfe

DePadova Collection 2017

Cocktail:

17.1. 18 Uhr

Veranstaltung:

16.-22.1.2016

Mo – Sa 10–19 h, So 12–16 h

Spichern Höfe/Spichernstr. 8

50672 Köln

Tel. 0221-94 96 99 66

www.boffi-köln.de

www.depadova.com

Barbara Hickl
Mommensenstraße 27
10629 Berlin
Deutschland
T +49 30 319 903 88
berlin@hicklvesting.com

Nicole Vesting
Kurfürstenplatz 6
80796 München
Deutschland
T +49 89 383 801 85
munich@hicklvesting.com

www.hicklvesting.com